



Box 7016
300 07 Halmstad
Postgiro 28 81 28-2
Bankgiro 664-1906

1(3)

Grötviks SS

Protokoll fört över GSS halvårsmöte 1993-11-13

Plats: Klubbstugan

Närvarande: 43 medlemmar

- § 1 Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna och vände sig då särskilt till samtliga nya medlemmar. Ordförande konstaterade att sedan GSS övertagit driften av GRÖTVIKS hamn har medlemsantalet ökat med c:a 30 %.
- § 2 Fastställande av mötets behöriga utlysande.
- § 3 Ordförande föredrog dagordningen som godkändes.
- § 4 Hans Arvidsson och Jan Hansson valdes att tillsammans med ordförande justera protokollet.
- § 5 Sittande ordförande och sekreterare valdes till mötesfunktionärer.
- § 6 Kassören rapporterade att klubbens ekonomi är god. En
- a) detaljerad kassarapport redovisades. Föreningens likviditet uppgår till c:a 300 000:-.
 - b) U Larsson föredrog de arbete som utförts under sommaren och hösten såsom renovering av klubbhusets källare och målning av klubbhuset.
U Larsson redogjorde för arbete som skall utföras fram till sommaren 1994.
Ex.: Renovering av toa, muddring, el till brygga 8, förlängning av brygga 5, upptagning samt nerläggning av luftslang vid brygga 5, upptagning samt nerläggning av Y-bommar vid brygga 2, samt framdragning av el till parkeringen S bron.
- § 7 Mötet röstade för andra gången för ett godkännande av nya Stadgar för GRÖTVIKS SEGELSÄLLSKAP. Röstresultatet var enhälligt för de nya stadgarna.
- § 8 Sekreteraren informerade om vinterns och kommande säsongsaktiviteter.
Följande datum fastställdes:
1. Nerläggning av luftslang 1993-11-27
 2. Upptagning av luftslang 1994-04-09
 3. Sjösättning 23 april, 7 maj och 21 maj. (Kranservice beställd)
 4. Arbetsdag (borttagning av vaggor) 26 maj
 5. Arbetsdag (framtagning av vaggor) 6 september
 6. Upptagning 10 september, 24 september och 8 oktober. (Kranservice beställd)
 7. Nerläggning av luftslang (plats 6-10, 6 sammankallande) 19 november.

Seglingar med GSS som arrangör genomföres

20 augusti Spangenberg
3 september Grötsegling

Under höst och vinter bedrivs friskvård i GSS regi. Varje tisdag 20.00 - 21.00 i Bäckagårdsskolans gymnastiksal har GSS medlemmar möjlighet att genomföra ett gymnastikprogram.

- § 9 Under övriga frågor uppstod livlig diskussion i positiv anda. Här följer referat och beslut som togs under denna diskussion.
- * B Nilsson uttryckte sin positivitet över GSS övertagande av hamnens drift samt framförde ett tack för en trevlig sommarfest i samband med Grötseglingen.
 - * Hans Arvidsson anmälde att Åke Persson är beredd att genomföra kurs i kappseglingsregler.
Beslut: Seglingskommittén utreder förutsättningarna för att genomföra kursen.
 - * Kurt Siegler ifrågasatte P 5 i ordningsföreskrifter. Efter diskussion beslöt mötet att P 5 medger en större frihet för båtplatsinnehavaren. Besluts: P 5 kvarstår utan ändring.
 - * Gösta König föreslog att busslinjen City-Stenhuggeriet skall förlängas till hamnen under sommarsäsongen.
Beslut: Styrelsen undersöker möjligheterna.
 - * Bengt Stisse föreslog att köavgift till båtplats skall införas.
Beslut: Förslaget skall införas.
 - * Sven Thörner ifrågasatte matning av måsar inom hamnområdet.
Beslut: Skyltar skall uppsättas med anmodan om att fiskrense kastas i havet på behörigt avstånd från hamnen.
 - * Lasse Eriksson föreslog att fyren på kasunen skall höjas c:a 2 m.
Beslut: Förslaget skall utredas och förverkligas.
 - * Göran Westergren vädjade om förslag till nya styrelsemedlemmar inför kommande årsmöte.
 - * Kurt Siegler föreslog att vågdämpande arrangemang för att minimera sjöhävningen vid ostvindar.
Beslut: Styrelsen utreder.
 - * Kjell-Arne Jonsson föreslog att sjöhävningen kan dämpas med hjälp av utbyggnad av flytbryggor i hamnbassängen.
- Metoden är utredd. Installation av flytbryggor är ej genomförbar för att den är för dyrbar och p.g.a. att botten består av klippa som inte medger bryggornas förankring.

- * Lars Eriksson föreslog att vårens muddring förutom ordinarie muddring också skall omfatta bägge sidor om brygga 8. Beslut: Muddring enligt förslag skall genomföras om inte byggkonstruktionen äventyras.
- * Bengt Pergler föreslog att föreningens styrelse skall integreras även med medlemmar från innerhamnen och stugägarföreningen.
- Förslaget är uppmärksammat. Styrelsen är tacksam för all hjälp som kan tillföras inför kommande föreningsarbete. Medlem som är intresserad och villig att delta i styrelse- respektive föreningsarbete ombedes ringa valberedningens representant Göran Westergren.

§ 10 Ordförande tackade mötesdeltagarna för visat intresse och förklarade mötet avslutat samt bjöd till kaffe.



Peter Graf
Sekreterare

Justeras

Justeras

Justeras